
In memoriam



Dragi Vladislave,

Čovek se meri prema delima i nasleđu koje 
ostavlja onima koji dolaze za njim.
Sumirajući godine posvećenog i predanog 
rada kojeg si uložio u boljitak svih radnika u 
našem sektoru, kako u Srbiji tako i u Evropi i 
svetu, ponosni smo na tvoja postignuća. Deo 
tvog doprinosa ugrađen je u napredak ovog 
našeg turbulentnog i neizvesnog sveta.

U ime svih bivših, sadašnjih i budućih članova, zahvaljujem ti za osnivanje, zidanje temelja, 
uobličavanje, osnaživanje i nemerljiv doprinos razvoju i jačanju našeg Sindikata BOFOS.

Naša istorija započinje tvojim dolaskom na čelo Sindikata tadašnje Vojvođanske Banke, davne 
2000. godine i dobija na zamahu tvojom inicijativom i zalaganjem za osnivanjem Bofosa-novog 
granskog sindikata zaposlenih u finansijskom sektoru Srbije 2002. godine. BOFOS je postao naša 
porodica, naša snaga, naša nada u teškim vremenima, mesto našeg okupljanja, mesto gde smo 
zajedno uvek jači, gde možemo da se oslonimo jedni na druge, gde verujemo jedni drugima i 
poštujemo jedni druge.

Zajedno smo ispisali istoriju trajnog prijateljstva, solidarnosti, zajedničkih vrednosti i ciljeva, podrške i 
jedinstva, kreativne i efikasne saradnje, razmene iskustava, znanja i veština, obrazovanja i obuke, 
socijalnog dijaloga kroz uređivanje odnosa sa poslodavcem i vladom na partnerskim principima, 
istoriju zaključivanja kolektivnih ugovora, umrežavanja u zemlji i svetu, izgradnje imidža i identiteta!

Odlaskom u penziju, stekao si novu slobodu da uživaš u svim onim aspektima života za koje nisi 
imao vremena tokom godina tvog nesebičnog rada. Priliku da se više posvetiš svojim strastima 
ljubitelja filma i sporta, da sa porodicom i prijateljima uživaš u svim onim malim stvarima koje čine 
život lepim i da budeš srećan i ispunjen. Poznavajući te, verovali smo da ćeš svoju kreativnost 
ostvariti u velikoj raznolikosti prilika koje te očekuju i da ćeš izraziti svoju jedinstvenu ličnost u svom 
njenom bogatstvu. Verovali smo da ćeš, prijatelju dragi, u svetu koji se otvorio pred tobom, 
koračati u dobrom zdravlju, srećan i radoznao... Da će svi tvoji budući dani i godine biti vedri i 
sunčani!
Nije ti se dalo!
Otišao si prerano! Napustio si nas fizički, ali znaj da ćeš uvek živeti u našim sećanjima i našim 
srcima! 
Počivaj u miru!
                                                                                                                  Mara Erdelj
                                                                                                            Predsednica Bofosa



Republički sindikat zaposlenih u bankama, osiguravajućim društvima i drugim finansijskim 
organizacijama Srbije, RS BOFOS, održao je Komemorativnu sednicu u znak poštovanja i sećanja na 
Vladislava Jevtovića, osnivača Bofosa i zamenika predsednika Bofosa, dana 8.juna 2023.godine, na 
Ohridu, hotel Desaret-Peštani-u toku trajanja Bofosijade čiji je Vladislav bio organizator od osnivanja 
do odlaska. 
Komemorativnoj sednici prisustvovali su prijatelji-kolege iz Bofosa i drugih Sindikata iz regiona koji su 
se uz prisećanje na zajednički rad, druženja i prijateljstvo gledajući bezbroj slika sa raznih događaja 
i prepričavajući iste, dostojanstveno oprostili od velikog čoveka, sjajnog i posvećenog sindikalca, 
briljantnog govornika, duhovitog i privrženog prijatelja Vladislava Jevtovića.

Vladislav Jevtović, rođen 13.01.1957. godine, oženjen, supruga Dragica, jedno dete-sin Nemanja, 
preminuo dana 24. maja 2023. godine.







U ovakvim trenucima uvijek je teško naći 
riječi, ali želim reći da suosjećamo s velikom 
obitelji BOFOS-a povodom gubitka prijatelja, 
druga i sindikaliste, neumornog borca za 
prava radnika, a prije svega izuzetnog čovjeka. 
Ljudi poput Vladislava nikad ne umiru, oni 
samo nastavljaju živjeti u sjećanjima ljudi s 
kojima su putovali dio svoga ovozemaljskog 
puta. Neka počiva u miru, do nekog novog 
zajedničkog susreta tamo gore visoko među 
zvijezdama.
Ivan Majdak i povjerenici Republičkog 
sindikata radnika Hrvatske

Da želje leče, on bi sada bio sa nama na Bofosijadi, 
čio i veseo i onako šarmantno opušten na onaj 
njegov divan,  način... Da ne pominjem duhovitost i 
lakoću u ophođenju, sa kojom je plenio,  šarm i onu 
laganu ironiju zbog koje je sve izgledalo moguće i 
ne previše ozbiljno i nerešivo.
Od sada će tu gde je on bio u mom srcu, biti samo 
pretužno sećanje... Neka počiva u miru... Drago mi 
je što sam ga poslednji put videla veselog, lepog i 
nasmejanog i takoću ga pamtiti.
Mirjana Obradović
Saradnik Bofos-a

U šoku sam!!! Zaista. Ne znam šta da kažem! Naravno, 
znao sam da mu zdravlje nije bilo dobro, ali nisam bio 
svestan da je njegovo stanje toliko loše. Veoma mi je 
žao zbog vašeg i našeg gubitka. Stvarno sam smatrao 
Vladislava dobrim prijateljem. I imam veoma lepe 
uspomene na vreme koje smo proveli zajedno. Bio je 
veoma ljubazan i fin čovek. Već mi nedostaje. Ali znam 
da je to još teže za njegove voljene osobe. Stvarno je 
mnogo uradio u svom životu za radnike. Neka dragi 
Vladislav sada počiva u miru, bez ikakve patnje. 
Bjørn van Heusde,
Izvršni sekretar Svetska organizacija radnika

Veoma mi je žao što sam čuo za ovaj 
gubitak prijatelja i kolege. Znam da ste 
zajedno obavili mnogo sjajnih poslova i 
da je Vladislav bio osoba jakog karaktera. 
Molim za snagu i utehu za kolege u 
Bofos-u i njegovu porodicu u ovim 
trenucima.
Wayne Prins,
Predsednik,  Svetska organizacija 
radnika

Poruke saučešća i reči oproštaja

Veoma me pogodila vest o smrti našeg 
prijatelja Vladislava.
Izgubili smo dragog kolegu, divnog 
saradnika i druga.
Goce Selovski , predsednik 
Sindikata finansijskih dejnosti 
Makedonije 

Veoma smo tužni što čujemo za Vladislavovu 
smrt. Bio je dobar čovek i svi smo ga veoma cenili. 
Molimo Vas da primite naše najdublje saučešće 
i prenesite naše saučešće njegovoj porodici. 
Neka počiva u miru.
Tassiopoulos Georgios, Blagajnik  S.Y.E.T.E. 

Primite naše najdublje saučešće zbog smrti 
našeg kolege i prijatelja Vladislava. Delimo i 
tugu njegove porodice.
Vladimir Spasov, predsednik 
Sindikata Udružene banke Bugarske



Sa tugom smo čuli vest o odlasku Vladislava, voljenog sindikalca koji je posvetio svoj život odbrani 
radničkih prava i razvijanju međunarodne saradnje. Vladislav je bio poznat po vrednostima solidarnosti, 
pravičnosti i neumorno se borio za prava radnika u Srbiji. Njegova iskrena saosećajnost i neumoljiva 
odlučnost učinili su ga poštovanom i uticajnom ličnošću u sindikalnom pokretu. Sećamo ga se kao 
ubedljivog i empatičnog sagovornika, uvek spremnog da pruži pomoć onima kojima je bila potrebna. 
Jedna od Vladislavovih ključnih osobina bio je njegov entuzijazam za međunarodni rad. Čvrsto 
je verovao u moć saradnje i solidarnosti preko granica. Vladislav je aktivno učestvovao na brojnim 
konferencijama, forumima i programima razmene, stvarajući veze sa kolegama sindikalistima širom 
sveta. Kroz svoje međunarodne angažmane, nastojao je da deli iskustva, uči od drugih i doprinosi 
globalnoj borbi za radnička prava. Siguran sam da će Vladislav biti upamćen kao svetionik nade za 
radnike u Srbiji i šire. Njegovo nepokolebljivo zalaganje, saosećajna priroda i strast za međunarodnu 
saradnju nastaviće da inspirišu i u budućnosti. Neka Vladislav počiva u večnom miru, znajući da su 
njegovi napori imali trajan uticaj na živote mnogih. Njegov duh će zauvek ostati u srcima onih koji su 
imali sreću da ga poznaju.
U ime WOW-a i Krife Rolf Weber

Poruke saučešća i reči oproštaja

U ime članova Konferencije sindikalnih organizacija VB OTP Banke, Srbija, kao Vladislavov naslednik 
u funkciji predsednika KSO VB OTP Banke, zahvaljujem se mnogo njemu za sve što je učinio za 
Konferenciju sindikalnih organizacija bivše Vojvođanske banke, sadašnje OTP Banke. Postavio nam je 
veliki zadatak kojeg moramo svi zajedno da odradimo. To se vidi i sada kroz podršku u pregovorima 
koju smo dobili od Bofosa preko Mare i podršku WOW ( Svetske organizacije radnika) i EZE ( Evropskog 
centra za radnička pitanja ). Bio sam kratak period sa njim u toku njegove bolesti i preuzimanja 
funkcije predsednika KSO, da učim od njega, da upijam, mnogo sam mu zahvalan na tome. Još i dan 
danas vadim neke stvari koje sam imao sa njim u tom periodu do odlaska u bolnicu, kasnije smo se 
ponovo čuli telefonom, čak sam i snimao i posle nekoliko puta preslušavao. To mi dosta pomaže u 
sadašnjem radu. On je bio veliki čovek, izuzetno kvalitetan, pametan, nikada nije bio ljut, uvek je sve 
razumeo. Slava mu!
Žarko Tica, predsednik Konferencije sindikalnih organizacija VB OTP Banke, Srbija

Ovu majicu koju sam obukao, dobio sam na poklon od našeg Vlada. Ako me emocije nadvladaju, 
nemojte zamjeriti. Sa osjećanjem tuge i ponosa, danas govorimo o Vladislavu Jevtoviću. Sa tugom što 
ga nema, sa osjećanjem ponosa što smo bili njegovi prijatelji, bar ja, više od 20 godina. Večeras smo u 
sjenci krsta Vladislava Jevtovića koji je 24.maja odletio Bogu. Naš Vlado je bio tvrd na mukama. Znao 
je da je smrt neizbježna. Bio je maestro, ne majstor,  nego kažem maestro, djelovao je bez kompromisa 
čitavo sindikalno vrijeme i njegova vokacija bila je socijalna pravda i sindikalizam. Dragi Vlado, znamo 
se već više od 20 godina. Naš rad je bio čist kao planinski izvor. Ova Komemoracija je rad sa živima, ne 
sa mrtvima, nego sa živima. I riječ-dvije sasvim lično. Dobri, časni i čestiti Vlado, neka ti je laka crna 
zemlja, neka su ti tihe nebeske noći iznad Vojvođanskih polja . Hvala ti što smo bili tvoji prijatelji. Laka 
ti crna zemlja i slava ti !
Krsto Pejović, dugogodišnji predsednik, sada pravni savetnik i zastupnik SFO CG ( 
Sindikata finansijskih organizacija Crne Gore )



Jedna od ključnih karakteristika koja se isticala u svim porukama bila je, da je Vladislav bio 
izuzetno cenjen i poštovan kao sindikalni lider. Kao sindikalni lider, Vladislav je bio poznat po 
svom neumornom zalaganju za pravične uslove rada i unapređenje radničkih prava. Bio je 
glasnik radnika i borio se za njihove interese na svim nivoima. 
Njegova sposobnost da artikuliše potrebe i brige radnika, kao i da ih zastupa pred poslodavcima 
bila je izuzetno cenjena. Vladislav je bio strpljiv slušalac i zalagao se za stvaranje pravičnijeg 
i bezbednijeg radnog okruženja. Njegova veština pregovaranja i pronalaženja kompromisa 
takođe je bila impresivna. Vladislav je bio sposoban da efikasno komunicira sa svim relevantnim 
stranama kako bi postigao pravične sporazume koji bi zadovoljili interese radnika, ali i održali 
produktivnost i stabilnost. Pored toga, Vladislav je bio zagovornik obrazovanja radnika o njihovim 
pravima i sindikalnim sktivnostima. Bio je predan tome da informiše i osnaži radnike kako bi mogli 
donositi informisane odluke i aktivno učestvovati u sindikalnom pokretu. Vladislavovo liderstvo 
bilo je vođeno integritetom, hrabrošću i upornošću. 
Njegova posvećenost radničkim pravima u borbi za pravdu ostavila je trajan utisak na mnoge 
ljude i inspirisala drugw da se pridruže u borbi za radnička prava. 
Jedna od Vladislavovih ključnih osobina bio je njegov entuzijazam za međunarodni rad. Kroz 
svoje međunarodne angažmane, nastojao je da deli iskustva, uči od drugih i doprinosi globalnoj 
borbi za radnička prava. 
U celini, Vladislavova otvorenost, duhovitost i prijateljska priroda, kao i sposobnost da sluša i pruži 
podršku kada je to bilo potrebno, ostaće u trajnom sećanju svih onih koji su imali priliku da ga 
upoznaju.

Od početka Vladinog sindikalnog bitisanja i funkcionisanja, sačekao sam ga kao stariji kolega u 
sindikalnom radu, zajedno sa Đurom u čije ime takođe govorim jer smo se tako dogovorili. Iznosim 
naše viđenje i osećanja kao što su već predstavljena. Osećam za potrebu da kažem nekoliko reči. Sa 
Vladom smo zajedno od te 2000.godine kada je došao u Sindikat Vojvođanske banke, zajedno radeći 
i često čekajući i jutra u pojedinim druženjima, na konto kojih smo sutra izvlačili korisne stvari u 
smislu daljeg funkcionisanja i rada. Uvek smo zajednički razgovarali, ostavili nešto da sazri i donosili 
zajedničke odluke koje su se pokazale dobre. Počev, što je Mara naglasila, stvaranja novog granskog 
sindikata Bofos,kasnijeg izlaska iz SSSS. Mnogo toga je bilo i uvek će ostati u trajnom sećanju- čuli smo 
se zadnjih dana i nažalost, kada smo se culi 15 dana pre tragičnog događaja kada je preminuo, video 
sam da je nažalost već stvarno loše, jer  nisam mogao da ga razumem. Obično smo tih dana razgovarali 
o sportu, da li je gledao košarku, nervirao se kada je Zvezda igrala košarku, pogotovo kada je Evroliga. 
Nije mogao da gleda dok traje utakmica, nego je voleo da me pozove, čuje kakav je bio rezultat i onda je 
voleo da pušta snimak i uživa u tome. Mnogo toga lepoga je bilo, i radno i paradno i veselo i drugarski 
i tako da mi je eto zaista ostao u lepom sećanju i naravno živeće i dalje i uvek jer to ne može da se 
zaboravi. Neka mu je večna slava i hvala!
Dragoljub Božin , predsednik Sekcije seniora i član RO RSB

Poruke saučešća i reči oproštaja



Delići sećanja na karijeru















Ostaju zapisane činjenice koje će se pamtiti :

Vladislav Jevtović se decenijama zalagao za ostvarivanje prava i zaštitu materijalnog, socijalnog 
i društvenog položaja zaposlenih i razvoj socijalnog dijaloga, kolektivnog pregovaranja i 
zaključivanje kvalitetnih kolektivnih ugovora, kako u organizaciji u kojoj je bio dugogodišnji 
predsednik- KSO Vojvođanske banke OTP banka Srbija a.d. Novi Sad;- tako i na nivou celog 
BOFOS-a, čiji je bio osnivač.
Izuzetne rezultate uvaženi kolega Jevtović postigao je kako na prijemu i organizovanju novih 
članova u BOFOS, tako na jačanju saradnje sa sindikatima iz drugih zemalja i na pozicioniranje 
u međunarodnom sindikalnom pokretu i organizacijama, poput Svetske organizacije radnika 
-WOW i Evropskog centra za radnička pitanja EZA.
U cilju rešavanja problema i ostvarivanja postavljenih ciljeva, ali i preventivnog ili proaktivnog 
delovanja, Vladislav Jevtović je u centar svojih aktivnosti uvek stavljao potrebe -ČOVEKA- 
odnosno svakog člana sindikata i osnovnu pažnju posvetio je značaju ljudskog faktora.
U nastojanju da sa poslovodstvom izgradi partnerski i saradnički odnos, Vladislav Jevtović, na čelu 
KSO Vojvođanske banke OTP banka Srbija a.d. Novi Sad, kontinuirano je ukazivao na potrebu 
stvaranja radnog ambijenta koji će obezbediti razvoj inovativnog, kreativnog i preduzetničkog 
potencijala svih zaposlenih, odnosno ambijenta u kojem će zaposleni biti motivisani, zadovoljni i 
posvećeni svom poslu, što dugoročno dovodi do uspešnog poslovanja celog sistema.
Kolektivno pregovaranje i zaključivanje Kolektivnog ugovora kao nezamenjivog instrumenta 
kojim se regulišu međusobna prava i obaveze poslodavca i zaposlenih, predstavljao je osnovni 
zadatak Sindikata koji je Vladislav Jevtović vodio.
Izuzetno važno je istaći da zaposleni u tadašnjoj Vojvođanskoj banci, sada OTP banci, ni u 
jednom trenutku nisu bili dovedeni u situaciju da poslodavac prava i obaveze zaposlenih uređuje 
Pravilnikom o radu kojeg donosi jednostrano bez konsultacija sa Sindikatom. 
Svojim aktivnim delovanjem na čelu KSO Vojvođanske banke OTP banka Srbija a.d. Novi Sad i 
u BOFOS-u gde je bio dugogodišnji zamenik predsednice - obezbedio da novi poslodavac OTP 
Grupa poštuje postojeći kolektivni ugovor, a nakon isteka pomenutog KU zaključio je novi. Bio je 
uporan da ubedi novog poslodavca da poštuje određenu praksu koja je postojala od ranije, a 
nije spadala u obavezu kao što je  uplata sredstava za učešće zaposlenih na sportskim susretima 
BOFOSIJADA. Kako je bio osnivač BOFOS-a, bio je i inicijator organizovanja naše tradicionalne 
BOFOSIJADE i shvatao je izrazitu važnost HUMANOSTI I SOLIDARNOSTI koje čine samu srž naših 
tradicionalnih Radno sportskih susreta. Smatrao je da je naša odlučnost da budemo inventivni, 
osećaj obaveze i odgovornosti, vera u uspeh na osnovu udruženog napora, rad, upornost i 
istrajnost, ono je što nas održava i čini da  - trajemo. Upravo zbog toga kolega Jevtović će 
UVEK TRAJATI I OSTATI U NAŠIM SRCIMA ALI I U BOFOS-u! Vladislav Jevtović je verovao da samo 
zaposleni koji poznaje svoja prava može za njih i da se izbori! Znao je da samo obučen, informisan, 
siguran i zadovoljan radnik može da stvori profit od koga svi imaju korist! Zbog toga je uvek držao 
do toga da je jedan od glavnih ciljeva BOFOS-a upravo EDUKACIJA.

Zato su kako i BOFOS tako i Konferencija postali i ostali je prepoznatljivi po kvalitetu svojih sindikalnih 
kadrova, ali i po aktivnom odnosu svojih predstavnika na seminarima i stručnim usavršavanjima.



Posebno treba naglasiti poziciju KSO VB OTP i BOFOS-a u evropskom sindikalnom pokretu, a koja 
je stečena zahvaljujući sindikalnom lideru kakav je bio VLADISLAV JEVTOVIĆ! Zbog njegovog 
autoriteta, uticaja, energije i odlučnosti obezbedili smo direktan kontakt sa sindikatima i 
menadžmentom svetski značajnih banaka i osiguravajućih društava. Ostvarena je saradnja 
sa mađarskim sindikatom OTP Grupe, odmah nakon što je Vojvođanska banka dobila novog 
vlasnika i postala članica OTP Grupe.
Uspešna saradnja ostvarena je sa danskim sindikatom “KRIFA” i CNV Internacional iz Holandije. 
Ova dva sindikata su prepoznala naše potrebe i pružila finansijsku i kadrovsku podršku za 
održavanje više edukativnih seminara za naše sindikalne predstavnike. Saradnički i prijateljski 
odnos ostvarili smo i sa Sindikatom finansijskih organizacija Crne Gore, Sindikatom Nacionalne 
banke Grčke, Sindikatom banaka Grčke. Uspostavili smo saradnju sa Sindikatom banaka sa 
Kipra, Sindikatom banaka iz Bugarske, Rumunije, Slovenije, Severne Makedonije, Sindikatom 
finansijskih organizacija Republike Srpske, Samostalim sindikatom radnika finansijskih organizacija 
BiH, Republičkim sindikatom radnika iz Hrvatske,...i mnogim drugim.

Takođe, treba istaći da je kolega Jevtović smatrao da član sindikata kojem je potrebna pravna 
pomoć  - treba prvo da se obrati predsedniku svoje sindikalne organizacije. Zbog toga što je i 
sam bio vrhunski poznavalac radnog prava uvek je bio »prvi na udaru« kada je reč o rešavanju 
problema vezanih za radno pravnu zaštitu. Osim toga pomogao je u formiranju BOFOS-ovog 
Antimobing savetovališta posebno kada je reč o odabiru ljudi tima pravnika specijalizovanih za 
radno pravo.
Odlaskom u penziju, Vladislav Jevtović je ostao aktivno uključen u rad Bofosa, kao savetnik za 
socijalni dijalog, radne odnose, radno-pravnu zaštitu, kolektivno pregovaranje,...
Učili smo od Vladislava i nastavljamo da primenjujemo naučeno jer to stečeno  znanje ima 
univerzalnu i trajnu vrednost ! Sticali smo iskustvo uz Vladislava i nastavljamo da primenjujemo 
stečeno iskustvo jer je ono nezamenjivo u sindikalnom radu !

Zahvalni zauvek !!!


